

عرض بوكنج باش (يسري العرض حتى نوفمبر 2024)
Bookingbash Offer (Valid until November 2024)

Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
<p>Offer: Get free 12-month subscription on BookingBash with your DIB Visa Debit and Credit Cards and enjoy up to 50% off on all experiences at your favorite destinations across the world.</p>	<p>العرض: احصل على اشتراك مجاني لمدة 12 شهرًا على بوكنج باش مع البطاقات الائتمانية وبطاقات الخصم VISA من بنك دبي الإسلامي واستمتع بخصم يصل إلى 50% على جميع تجاربك في وجهاتك المفضلة بجميع أنحاء العالم.</p>
<p>Terms and conditions:</p> <ul style="list-style-type: none">To avail the offer visit https://bit.ly/3usLWa8 or go to Bookingbash.com and click on Discover Offers.Offer is not valid in conjunction with any other promotions or discounts.Offer is valid from the day of activation for a period of 12 months.Offer is valid for online purchases through the BookingBash website or App.No Cap on discount.No daily, weekly and monthly limits on usage.Offer is applicable only on Sharia Compliant activities.Offer is valid until November 2024DIB Credit Card Terms and Conditions Apply. Click hereDIB Debit Cards Terms and Conditions Apply. Click here	<p>الشروط والأحكام:</p> <ul style="list-style-type: none">للاستفادة من العرض، تفضل بزيارة الرابط https://bit.ly/3usLWa8 أو ادخل على الموقع الإلكتروني Bookingbash.com وانقر على "اكتشف العروض".لا يسري العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.يسري العرض من يوم تفعيله لمدة 12 شهرًا.يسري العرض على المشتريات عبر موقع بوكنج باش على الإنترنت أو من خلال تطبيق بوكنج باش.لا يوجد حد أقصى للخصم.لا يوجد حد أقصى للاستخدام اليومي والأسبوعي والشهري.يسري العرض فقط على الأنشطة المتوافقة مع الشريعة الإسلامية.العرض ساري حتى نوفمبر 2024تطبق شروط وأحكام بطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية. اضغط هناتطبق شروط وأحكام بطاقات الخصم من بنك دبي الإسلامي. اضغط هنا